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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Fysiek Domein, gehouden op 
woensdag 16 september 2020 om 19.30 uur in Het Koetshuis in Breukelen. 
 
Aanwezig Agendapunten 
Voorzitter Jos van Nieuwenhoven 
Raadsadviseur Marijke de Jong 
 
De leden 
Lokaal Liberaal Hans van Maanen 1 t/m 5 
VVD Babet de Vries 1 t/m 3 
VVD Bas van Schaik 4 en 5 
GroenLinks Tjeerd Schuhmacher 1 t/m 3 
GroenLinks Albert Gemke 4 en 5 
CDA Pim van Rossum 1 t/m 5 
Streekbelangen Jacques Helling 1 t/m 5 
PvdA Sophia Jeddaoui 1 t/m 5 
ChristenUnie-SGP Kees van Vuuren 1 t/m 5 
Het Vechtse Verbond Mieke Hoek 1 t/m 3 
 
Burgemeester en Wethouders 
Maarten van Dijk PvdA 3 t/m 5 
 
Afwezig 
Maarssen 2000 en PVV. Het Vechtse Verbond bij agendapunten 4 en 5. 
 
1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij deelt mee dat Maarssen 2000 
en PVV afwezig zijn. 
 

2. Vaststellen van de agenda. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Beleidsplan openbare verlichting. 
VVD constateert dat het plan wel voldoet voor verlichting die goed werkt. De fractie had echter 
andere verwachtingen. Daarom wil zij een tweetal moties indienen, met als dictum: 
Motie 1 – Naast vervanging bestaande verlichting ook opnemen vergroten veiligheid 
oversteekplaatsen 
Vraagt het college: 
1. om voor eind 2020 een inventarisatie te maken van de veelvuldig gebruikte fietsroutes door 

schoolgaande jeugd en te bekijken welke oversteekplaatsen/rotondes gebaat zijn bij 
aanvullende (knipper)verlichting ter vergroting van de veiligheid; 

2. om op basis van deze inventarisatie uiterlijk in april 2021 te komen met een voorstel van 
uitbreiding van de openbare verlichting om de veiligheid te vergroten; 

3. om de drukke rotonde bij Woonzorgcentrum Merenhoef te voorzien van knipperverlichting. 
Motie 2 – Naast vervanging bestaande verlichting ook uitbreiding verlichting onderzoeken 
vraagt het college: 
om voor eind 2020 een inventarisatie te maken van de fietsroutes die zeer donker zijn en tot 
gevaarlijke situaties kunnen leiden en op basis van deze inventarisatie uiterlijk in april 2021 te 
komen met een voorstel van uitbreiding van de openbare verlichting (al dan niet in samenspraak 
met andere overheden, zoals de Provincie) om de veiligheid te vergroten. 
 
GroenLinks is verheugd over de ontwikkeling waarmee een stap qua duurzaamheid wordt gezet. 
Wellicht kan bij een volgende stap met bewegingssensoren in de verlichting worden gewerkt. 
Wat gaat dat kosten? De fractie wil beide moties van de VVD mee indienen. 
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Het Vechtse Verbond vraagt naar de samenwerking met de provincie met betrekking tot de 
verlichting op provinciale wegen en in tunneltjes waar de verlichting eigendom van de provincie 
is. Vraagt aandacht voor de kleur van de ledverlichting. Deze dient passend te zijn bij de oude 
kernen. Ook wordt aandacht gevraagd voor de felle verlichting van lantaarnpalen nabij 
slaapkamers. Kan daar een kapje op geplaatst worden? De fractie stemt in met het beleidsplan. 
 
Lokaal Liberaal stemt in met het beleidsplan. De fractie stelt technische vragen over 
klachtenafhandeling van meldingen over defecte verlichting. 
 
Streekbelangen stemt in met het beleidsplan. Kan beide moties van de VVD ondersteunen. 
 
CDA kan zich vinden in dit beleidsplan. Vraagt of met het goed werkend klachtensysteem Fixi 
wordt bedoeld. Kan, na het horen van de fractie, wellicht beide moties van de VVD mede 
indienen. 
 
PvdA neemt de moties mee naar de fractie. Stemt in met het beleidsplan. 
 
ChristenUnie-SGP stemt in met het beleidsplan. Stelt een technische vraag over de levensduur 
van de armaturen. Neemt de moties mee terug naar de fractie. 
 
Wethouder Van Dijk antwoordt dat de meerkosten voor bewegingssensoren niet zijn 
meegenomen in het voorliggend plan. Het basis+ scenario past binnen het budget. Het melden 
van defecte verlichting als gevolg van een netwerkstoring kan bij Stedin. Overige meldingen 
middels de Fixi-app. Over het melden van klachten over openbare verlichting zal hij actiever 
communiceren. Er is geen samenwerking met de provincie over de verlichting op N-wegen. De 
provincie is hier verantwoordelijk voor. Over het specifieke voorbeeld van de tunneltjes zal hij 
afstemming met de provincie zoeken. 
De technische vragen zullen schriftelijk beantwoord worden. 
 
De voorzitter concludeert dat dit voorstel een bespreekstuk is voor de raad vanwege de moties 
van de VVD. 
 

→ Kan als bespreekpunt naar de raad van 29 september 2020. 
 
Toezeggingen wethouder Van Dijk: 
1. actiever communiceren over meldingen van klachten over openbare verlichting; 
2. afstemming met de provincie zoeken over de verlichting in de tunneltjes die onder hun 

verantwoordelijkheid vallen; 
3. de technische vragen schriftelijk beantwoorden. 
 

Pauze van 20.00 tot 20.10 uur. 
 

4. Jaarrekening 2019 en begroting 2021 Recreatieschap Stichtse Groenlanden. 
VVD is bezorgd over de financiële situatie van Stichtse Groenlanden. Is het eens met de 
zienswijze. Blijft kritisch ten opzichte van een mogelijke verhoging van de financiële bijdrage. De 
huidige financiële situatie van de gemeente staat niet toe om hiervoor extra geld uit te trekken. 
De fractie is benieuwd naar vervolgstappen naar aanleiding van het Berenschot rapport. Blijft de 
ontwikkelingen volgen. 
 
GroenLinks is het in grote lijnen eens met de VVD. Wil zich echter niet alleen focussen op de 
financiële tekorten. Er zit ook een grote toekomst aan vast. Maakt zich zorgen over de druk die 
bij de recreatieschappen wordt neergelegd over het beheersen van de kosten. Er wordt echter 
ook geïnvesteerd in de toekomst. Er moeten ook kosten worden gemaakt voor goede duurzame 
investeringen voor de toekomst. De keerzijde is dat het college nu hard aan de slag moet om 
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ook iets aan het recreatie- en toerismebeleid te gaan doen. Wat willen wij in Stichtse Vecht met 
recreatie en toerisme? Er zijn zorgen, maar het rapport van Berenschot geeft een goede aanzet 
voor oplossingen. 
 
PvdA uit ook haar zorgen over het RMN. Hoopt tot een oplossing te komen. Vraagt of de Corona 
nog effecten heeft gehad op Stichtse Groenlanden. 
 
Wethouder Van Dijk is gestart met een proces om tot een beleidskader recreatie en toerisme te 
komen. Het concept is gereed. Binnenkort wordt met de participatie gestart. Kernbegrip in het 
beleidsplan is balans met betrekking tot de leefbaarheid in de gemeente. Ook de vraag wat wij in 
Stichtse Vecht met recreatie en toerisme willen komt daarin aan de orde. In het najaar van 2020 
volgt de inspraak en zienswijze procedure, waarna het plan begin 2021 naar de raad kan. 
In het raadsvoorstel is een aantal stappen geformuleerd rond het rapport Berenschot. Allereerst 
is erkend dat er een acuut probleem is. Nu worden gezamenlijke uitgangspunten geformuleerd 
voor de samenwerking. Wat voor recreatieschap wil je zijn in de toekomst. Het eerste gesprek 
daarover is onlangs geweest. De uitkomsten komen weer terug in DB en AB.  
Voor Stichtse Groenlanden heeft de corona maatregelen effect gehad, met name voor de grote 
evenemententerreinen in beheer bij Stichtse Groenlanden. Er vinden nu geen grote 
evenementen plaats. Dit levert een inkomstenderving op van rond de € 120.000,00. 
 
De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad kan. 
 

→ Kan als hamerstuk naar de raad van 29 september 2020. 
 

5. Jaarrekening 2019 en begroting 2021 Plassenschap Loosdrecht. 
CDA stemt in met het voorstel. Staat achter de zinsnede dat het college ervan uitgaat dat het 
bestuur van het Plassenschap de vrijgevallen middelen voor het onderhoud weer bestemt voor 
onderhoud. 
 
De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad kan. 
 

→ Kan als hamerstuk naar de raad van 29 september 2020. 
 
 

 
 
Hierna sluit de voorzitter de vergadering om 20.30 uur. 
 
 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
 
 
18-9-2020 
MdJ 
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